
 
 
 
 
 
 
 
 

             Protokoll fört vid  telefonmöte med styrelsen för Marslidens intresseförening den 18 / 11 
20009 
 
             Närvarande: Barbro Lindblad, Anders Larsson, Christer Nilsson, Ulf Persson, Gunnar 
Persson, Ingemar Lofjord, och Pia Vikberg 
 
                                                                                § 1 
             Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet för öppnat 
 
                                                                                § 2 
              Till sekreterare valdes Christer Nilsson och till att justera protokollet valdes Ingemar 
Lofjord 
                                                                                § 3 
Förtydlingande av punkt 5 föregående protokoll   Kostnaden för den nya trampmaskinen är Illern 
i utbyte samt 10000 kronor i pengar. 
 
                                                                                § 4 
 
För Marslidendagen redovisas en vinst på 4200 kronor 
 
                                                                                § 5 
 
Redovisning av bygdemedelsansökan. Christer och Anders går igenom underlagen. 
 
                                                                                § 6 
 
Info om vår anställde. Styrelsen diskuterar ett veckoschema att gälla efter nyår. 
 
                                                                                § 7 
 
Fisketävlingen. Barbro rapporterar att arbetet med fisketävlingen går bra. Info för tävlingen  skall 
redovisas så fort som möjligt på vår hemsida. På förslag från Pia skall Barbro ta kontakt med 
Leif Näslund om det är möjligt att ordna särskilda aktiviteter eller tävling för barn. 
 
                                                                                § 8 
 
Övriga frågor; Det blev tyvärr inget  av den gemensamma skoterföreningen i Kultsjödalen 
      
Ulf P rapporterar det ekonomiska läget i föreningen per den 18 nov. Överskott för 20009 är 5500 
kronor På bank finns  630000 kronor 
 
Det diskuterades ett medlemsregister och fråga undersöks vidare 



 
Beslutades att vi skall förfärdiga en sk. Göralista för att ha koll på vad som är gjort och skall 
göras 
 
                                                                               § 9 
 
Nästa möte beslutades hållas den 20-1 2010 varefter ordföranden avslutade mötet 
 
 
 
Ordförande                                                      sekr                                        justerare 
Barbro Lindblad                                       Christer Nilsson                        Ingemar Lofjord               
 
                                                                                                    


